
 
 

ZADEVA: Poročilo o udeležbi na zboru članov MDI Kranj 

 

Po nalogu predsednika ZDIS, g. Draga Novaka, sem se kot predsednica KOO Gorenjska udeležila 

zbora članov MDI Kranj, ki je bil 14. 3. 2015 ob 10.00 uri v prostorih gostilne »LABORE«.  

 

Vabljeni so bili poverjeniki, člani izvršnega odbora, člani nadzornega odbora, člani komisij in drugi 

organi društva, obvestilo o datumu in uri pa je bilo objavljeno tudi preko Radia Gorenc in Radia 

Gorenjski glas.  

 

Zbor je otvoril predsednik MDI Kranj, g. Marjan Murko, ki je vse prisotne tudi pozdravil. Predlagal je 

poslovnik in dnevni red zbora članov, s spremembo pod 7. točko, da bo namesto poročila inventurne 

komisije podano poročilo častnega razsodišča. Oba sta bila sprejeta.  

 

Na predlog predsednika so bila izvoljena delovna telesa zbora članov (delovno predsedstvo, 

verifikacijska komisija, dva overovatelja zapisnika, zapisnikar). Verifikacijska komisija je ugotovila, 

da je bilo prisotnih 33 članov, kar je pomenilo, da so sklepčni in lahko nadaljujejo.  

 

Poročilo o delu društva za leto 2014 je podal predsednik, g. Murko, nato pa je ga. Marinka Javornik 

predstavila letno poročilo, kjer je posebej poudarila, da so imeli pri finančnem poslovanju v letu 2014 

izgubo – imeli so več odhodkov kot prihodkov, in so jo pokrivali z denarjem iz društvenega sklada. 

Poročilo nadzornega odbora je podala predsednica le-tega, iz njega pa je bilo razvidno, da so poslovali 

v skladu z računovodskimi in finančnimi standardi. Predstavljen je bil tudi program in plan dela za 

leto 2015. Posebne razprave o poročilih in planu ni bilo in vse je bilo soglasno sprejeto.  

 

Sama sem kot predsednica KOO Gorenjska in predstavnica ZDIS vse prisotne nagovorila in v svojem 

govoru poudarila glavne naloge ZDIS in razlog za njeno ustanovitev. Največja skrb ZDIS naj bi bila 

sodelovanje na področju priprave zakonodaje, spremljanje in ocenjevanje družbenega položaja 

delovnih invalidov in opozarjanje na upoštevanje Konvencije o pravicah invalidov, zaposlovanju 

invalidov ter preprečevanje diskriminacije invalidov. Izpostavila sem, da nas je doletela gospodarska 

kriza, zaradi katere so invalidi prvi na udaru pri odpuščanju in je zadela tudi društva, saj je čedalje 

manj denarja za financiranje posebnih socialnih programov.  

 

Z g. Murkom sem se pogovorila o določenih pomanjkljivostih, ki sem jih opazila pri izvedbi zbora 

članov, kot so neustrezni poslovnik, neobstoječa lista prisotnosti itd. Obljubil je, da jih bodo popravili. 

 

Vsem prisotnim sem se zahvalila za njihovo trdo prostovoljno delo in jim zažela veliko uspeha v 

bodoče, morda pa je potrebno omeniti še, da je predsednik MDI Kranj opozoril, da nimajo primernih 

prostorov za delovanje. Za asistenco pri pogovoru glede te tematike s kranjskim županom je prosil tudi 

predsednika ZDIS. Tudi sama sem se ponudila, da se s to težavo na prošnjo g. Murko spoprimem.  

 

Vida Perne, predsednica KOO Gorenjska 

 

Odhod iz Preserij pri Radomljah: 8.45 

Prihod v Preserje pri Radomljah: 11.30 

Osebni avto: 56 km 

 


